
               Zápisnica z rokovania komisie školstva,mládeže a informatizácie 
             pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica zo dňa 22.5.2013   

 
 
 
 
 
Prítomní členovia komisie :      Miloslav Sajan,predseda 
                                                        PaedDr. Zuzana Kaliariková,podpredseda        
                                                        Mgr.Marcela Jedináková 
                                                         Ing.Ivan Bošňák 
                                                         Ing. Alexander Lipčák 
                                                         Mgr.Petra Mitašíková.PhD. 
                                                         Mgr.Jana Krettová     
 
Hosť :                                             Besedičová Barbora  
 
 
Program :        1.Otvorenie zasadnutia komisie 
                          2.Prerokovanie záverečných príprav osláv Dňa rodiny a MDD 
                          3.Informácia o návrhu VZN o odstavovaní vozidiel na miestnych  
                             komunikáciach a verejných priestranstvách na území MČ  
                             BA- Záhorská Bystrica. 
                          4.Informácia o benefitoch pre žiakov MČ BA-Lamač bývajúcich  
                             v Záhorskej Bystrici. 
                          5.Informácia o postupe príprav rekonštrukčných prác v ZŠ(jedáleň) 
                          6.Návrh a prezentácia financovania školstva s náväznosťou na žiadosť o  
                             dotáciu miezd ZŠ s MŠ. 
                          7.Rôzne 
                          8.Záver             
 
 
Ad1:                 p. Sajan otvoril rokovanie komisie, privítal členov a hostí. 
                           
Ad2:                 Komisia za prítomnosti zástupcu MČ pani Besedičovej opätovne 
                         prerokovala program a prípravu osláv Dňa rodiny a MDD. Oslavy 
                         sa budú konať dňa 31.5.2013.Zahájenie osláv o 15:00 hod v objekte 
                         ZŠ s MŠ a ukončenie cca 21:00 hod 
                         Komisia konštatovala, že príprava osláv je v súlade s dohodnutým                          
                        programom.  
                         Odsúhlasila uvoľnenie 100 Eur z fondu komisie pre zabezpečenie osláv. 
                         Hlasovanie :                      Za :                    7 prítomných členov komisie 
                                                                     Proti :               0 
                                                                     Zdržal sa :        0  
             
 
 



Ad3:                Zobrala na vedomie informáciu o pripravovanom návrhu VZN o odstavovaní 
                        vozidiel na miestnych komunikáciach a verejných priestranstvách na území MČ 
                        Bratislava Záhorská Bystrica. Odporúča miestnemu zastupiteľstvu VZN prijať  
                        avšak až po prekontrolovaní právnym zástupcom MČ Bratislava Záhorská  
                        Bystrica a zosúladením s príslušným zákonom o cestnej premávke, aby neprišlo 
                        k rozporu so zákonom. 
 
Ad4:               Komisia zobrala na vedomie poskytnutie kupónov MČ Bratislava Lamač pre 
                       žiakov ZŠ Lamač s trvalým pobytom v Záhorskej Bystrici. Jedná sa o využitie 
                       letného kúpaliska a v zime ľadovej plochy v Lamači bezplatne. Žiaci sa musia pri  
                       vstupe preukázať preukazom s fotkou a adresou bydliska. 
 
Ad5: Proces rekonštrukcie jedálne – vybraný projektant p. Slabey zapracoval 

pripomienky ZŠ, ZUŠ, školskej komisie a tiež prevádzkovateľa výdajnej školskej 
jedálne a do konca mája má pripraviť projekt pre Miestny úrad tak, aby sa dalo 
začať s výberovým konaním na zhotoviteľa. Je veľmi pravdepodobné, že 
vzhľadom na časovú naročnosť výberového konania sa rekonštrukcia ku koncu 
prázdnin dostane do časového stresu. Viac informácií dostaneme po zasadnutí 
MZ 28. mája 2013.  
 

Ad6:              Ing. Bošňák Ivan predložil návrh financovania školských a predškolských 
                      zariadení so spracovanými podkladmi zameranými na ZŠ v Bratislave-Záhorskej 
                      Bystrici,ktorý predloží na prerokovanie poslancom MČ.  
                      Materiál komplexne obsahuje základné pravidlá, legislatívnu časť, súčasnú 
                      situáciu v ZŠ,zdroje financovania,vývoj počtu žiakov 2003-2013. 
 
Ad7:             V rôznom komisia zobrala  na vedomie a odporučila predložený materiál 
                     prijať k schváleniu a realizácii.   
                     Projekt :  Pitné fontánky pre ZŠ. 
                     Jedná sa o bezplatný projekt BVS, a.s. kde je cieľom zdravého pitného režimu. 
                     Zdravá pitná voda bez akýchkoľvek konzervačných látok a sladidiel . 
                     Zo strany školy je potrebné určiť miesto na montáž fontánok s technickou 
                     predprípravou, starostlivosť o funkčnosť inštalovaných fontánok, propagácia 
                     BVS a spolupráca pri otvorení pitnej fontánky, alebo fontánok.           
                                                                                                              
 
Ad8:            Záverom pán Sajan poďakoval prítomným za účasť na rokovaní. 
 
 
Zápis vykonal :  Sajan Miloslav 
 
 
 
V Bratislave-Záhorskej Bystrici   22.5.2013   


